
 

玫瑰崗中學 

家長教師會 

各位家長 / 監護人： 

誠邀出席家長教師會周年會員大會 2020–21 

 本人謹代表家長教師會執行委員會，誠邀 台端偕同  貴子弟出席二零二零年十月二十四日(星期六)舉行

的家教會周年會員大會。我們優化了家教會獎學金的制度，特設學業/品行進步獎，藉此肯定更多學生在學業

上的付出和品德上的進步，而這些獎項將於周年大會頒發。如蒙 台端出席，將有助進一步肯定學生的成就，

提升他們的動力。除頒獎禮外，周年大會將有年度家教會執委會家長委員選舉，家長亦可把握機會與班主任及

科任老師交流。周年大會能夠成功舉辦，實有賴 台端的熱心參與，活動詳情如下： 

日期/時間：二零二零年十月二十四日(星期六)上午九時正至十時二十分 

地點：本校禮堂 

    交通安排： 上行 ： 上午八時三十分 *  

    下行 ： 上午十時三十分 *  

*上車及下車地點位於灣仔修頓球場校車站 

程序： 

時   間 程           序 

上午 9:00 –上午 9:15 登 記  (本校禮堂入口) 

上午 9:15 –上午 10:20 周年會員大會 

 頒發家教會進步獎 

 家教會主席工作報告 

 家教會財政報告 

 選舉 20-21 年度家長委員 

 

    本人誠邀 台端定期瀏覽 eClass，緊貼子女的校園生活，家教會通訊及報告亦不時會在 eClass 發佈。如  台

端未有安裝此程式，請與班主任聯絡。家教會的工作報告將張貼於 eClass 供家長詳閱。如有任何疑問，可透

過電郵與本人聯絡，電郵地址是 Monica.cheungwai@gmail.com。 

 祝願閣下與子女有一個美好的新學年。 

                                                                              

                                                                家長教師會主席  

                                                                                                                                                                    

                                                                    

 

張慧 謹啟                                                   

二零二零年十月七日 
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Rosaryhill Secondary School 

Parent-Teacher Association 

7
th

 October, 2020 

Dear Parents / Guardians, 
 

Invitation to the PTA Annual General Meeting 2020-21 
 

On behalf of the PTA Executive Committee, I would like to herein extend our warmest invitation to you and 
your family to attend the PTA Annual General Meeting scheduled on 24th October, 2020 (Saturday).  We 
have rationalized the PTA scholarship structure so that more students will be recognized for their diligence 
and improvement in conduct and/or academic result; as such the improvement awards will be presented 
during the AGM.  Your kind presence will certainly further strengthen such recognition and motivation.  
Apart from the award presentation, as well as the important election of the Executive Committee 
Parent-Members for this academic year, the AGM also offers an excellent opportunity for you to exchange 
your thoughts with the class teachers and subject teachers.  With your ardent participation and assistance in 
this event, this year’s AGM will definitely be a success.  Please see the programme as follows: 
 

Date / Time  : 24th October, 2020 (Saturday); 9:00 a.m. - 10:20 a.m. 

Place    :   Bernard Charnwut Chan Hall 

School bus : Upward : 8:30 a.m.; Downward : 10:30 a.m.  

Pick up and dismissal at Southorn Playground school bus station 

Time Programme 

9:00 a.m. – 9:15 a.m. Registration/Reception counter at the entrance of the School Hall 

9:15 a.m.– 10:20 a.m.  Annual General Meeting : 

 Presentation of the Improvement Awards  

 Work Report by the Chairman 

 Financial Report by the Treasurer 

 Election of Parent Exco-members 2020-2021  

 
I sincerely invite you to check on the eClass regularly to get a closer understanding of your children’s school 
life.  PTA communications and reports will be posted there from time to time as well.  Please contact your 
Class Teacher in case you have not yet installed such mobile application.  The Work Report of the PTA will 
be posted for your review.  In case you have any questions, please do not hesitate to contact the 
undersigned at Monica.cheungwai@gmail.com by email.   
 
I wish you and your children a wonderful new academic year full of successes and happiness; and look 
forward to seeing you very soon.     

                                                                                                                
Yours sincerely, 

 
                                                                                                    

                                                                 
 

 
 
Monica Cheung Mok 

                                                            Chairperson of the PTA 
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Reply Slip     

(To be returned to Class Teachers on or before 13 October 2020 Tuesday) 

                                                                                                           

The Chairperson, 

Parent-Teacher Association. 
 

      I will attend the AGM on 24 October 2020. 

          No. of people attending :  ___________ (including myself, my ward and student) 

          No. of people taking the school bus at Southorn Playground : __________  

(including myself, my ward and student) 

               

      I will not attend the AGM on 24 October 2020.  
 

Name of parent/guardian : ____________________   Name of student : ____________________ 

Signature of parent/guardian : _________________   Class / Class No.:  __________ (       ) 

Contact Tel. No.: ___________________________   

(Sunshine calls will be given by Parent Executive Members before the AGM) 
 

 Please tick () the appropriate box () . 

 

-------  -------  -------  -------  -------  -------  -------  -------  -------  -------  -------  ------- 

 

回 條 

（請於 2020 年 10 月 13 日星期二或之前交回班主任） 

 

逕覆者： 

    本人將會出席二零二零年十月二十四日的會員大會， 

參加人數 (包括本人、家屬及學生) 共  ________ 人。 

此外，共 ________ 人 (包括本人、家屬及學生) 使用修頓球場站之校車服務。 

 

    本人未克出席二零二零年十月二十四日的會員大會。 

 
 
    此  覆 

家長教師會主席 
 

家長/監護人姓名：________________________    學生姓名：_________________________ 

家長/監護人簽署：________________________    班別：____________  班號：_________ 

聯絡電話： ______________________________   

(現任家教會執委成員將於周年大會前以電話提醒家長出席)  

 

 請於適當  內填上  號 


